
  

 

 

Is Kok Aardbeien er nog in 2030? 
 

 

Beste commissie, wij willen graag gebruik maken van de gelegenheid om ons 

verhaal te vertellen. Wij, als kleine ondernemer waren erg blij om te lezen dat er 

een pilot kwam in de gemeente Medemblik voor erfmolens. We hebben namelijk 

de laatste jaren al veel geïnvesteerd in verduurzaming en dit zal onze laatste stap 

zijn om aardbeien te telen zonder gas. We hebben zonnepanelen, zonneboilers, 

energie zuinige wanden in de kas, nieuw aardbeien ras die minder energie nodig 

heeft, schermdoek in de kas, led verlichting, noem het maar op wij hebben de 

aanpassing gedaan. 

 

Helaas zijn wij door de beslisboom net niet bij de laatste groep gekomen van 

mogelijke kandidaten. Wat wij een gemiste kans vinden is dat jullie niet de 15 

ondernemers hebben uitgenodigd voor een gesprek op het gemeentehuis om de 

plannen toe te lichten. Wij hadden u dan namelijk kunnen vertellen dat wij geen 

windmolen willen om terug te leveren aan het net. Dat is de reden dat we 

afgevallen zijn. Uw eigen eis is dat je dak vol moet liggen met zonnepanelen. Dat 

hebben we. Maar die leveren geen energie op in de winter.  

 

We hadden liever een windmolen dan zonnepanelen gehad, maar toen we 

investeerden in zonnepanelen was een windmolen in de gemeente Medemblik 

nog geen optie. Wind hebben wij in Medemblik altijd. Met een windmolen 

kunnen wij in de winter wel elektriciteit opwekken. Hierdoor kan de gaskachel 

weg en vervangen worden voor een elektrische ketel. Wij zullen dan volledig van 

het gas af zijn. Wat volgens ons ook de wens is van de regering, de provincie en 

de gemeente. 

 

Hoe mooi is dat, nog duurzamere aardbeien uit Zwaagdijk, geteeld voor de 

inwoners van de gemeente Medemblik. Wij verkopen namelijk 95% van onze 

aardbeien lokaal.  

 

  



  

Recent is bekend geworden dat de regels m.b.t. energiebelasting behoorlijk gaan 

veranderen de komende jaren. Wij als kleine verbruiker hebben daar het meeste 

last van. Omdat we nu al behoorlijk op gas besparen, onder andere door de 

zonneboilers, betalen we de dan hoofdprijs. Wij zijn voor gasleveranciers niet 

interessant omdat we zo weinig gebruiken. De vraag is of we de kosten in 2030 

nog op kunnen brengen. Wij denken zelf van niet. Een windmolen op ons eigen 

erf, waar de buren geen last van hebben, zou voor ons alles oplossen. 

Verder willen we nog opmerken dat wij voor een houten windmolen hebben 

gekozen, die landschappelijk in te passen is. Dit lijkt ook het meeste, op de molen 

die er vroeger ook altijd gestaan heeft, voor de waterhuishouding.  

 

Voor een pilot vinden het wij het jammer dat er niet gekozen is om de 5 molens 

te verdelen over de gemeente. Tussen de bedrijven die nu doorgaan met de pilot 

zitten geen kleine ondernemers. Als je in verschillende kernen en met een 

diversiteit van bedrijven van verschillende grootte de pilot doet, kun je beter 

kijken wat de resultaten zijn op diverse gebieden.  

 

Wij wensen de bedrijven die wel gekozen zijn veel succes en we hopen in 2025 

alsnog een aanvraag te mogen doen voor onze eigen erfmolen. 

 

Mochten er nog vragen zijn, wij beantwoorden die graag. 
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